



သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

**မြန်မာနိုင်ငံ၏ တစ်နှစ်တာအတွင်းအိမ်ခြံမြေဆိုင်ရာပုဂ္ဂိုလ်ဆု
Shwe Taung Group CEO ဦးအောင်ဇော်နိုင် လက်ခံရရှိ**

မြန်မာနိုင်ငံ၊ ရန်ကုန်၊ ၂၀၁၇ ဇွန် (၃၀) - ၂၀၁၇ မြန်မာအိမ်ခြံမြေဆုပေးပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်း လုပ်ဆောင်မှုများအပေါ် အသိအမှတ်ပြုပေးအပ်သည့် တစ်နှစ်တာအတွင်း အိမ်ခြံမြေဆိုင်ရာပုဂ္ဂိုလ်ဆုကို ရွှေတောင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ Group CEO ဦးအောင်ဇော်နိုင်မှ ရရှိပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်းနယ်ပယ်တွင် အသိအမှတ်ပြုခြင်းခံရသော အဆိုပါဆုသည် တတိယအကြိမ်မြောက်ပေးအပ်သည့်ဆု ဖြစ်ပြီး PropertyGuru, Property magazine ၏ အယ်ဒီတာအဖွဲ့မှ ယခင်နှစ်အတွင်း အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်းတွင် ထူးခြားသိသာစွာ ဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်မှုရှိသည့် ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးအား စိစစ်ရွေးချယ်ကာ ပေးအပ်သော ဆုတစ်ဆုဖြစ်ပါသည်။

“အခုလို ဒီဆုကိုလက်ခံရရှိတဲ့အတွက် ကျေးဇူးတင် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံအိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ဆောင်ရွက်ရာမှာ ရွှေတောင်ရဲ့ပါဝင်လုပ်ဆောင်မှုကို ပေါ်လွင်စေတဲ့ သက်သေတစ်ခုလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရွှေတောင်အနေနဲ့ အရည်အသွေးပြည့်မီတဲ့ အိမ်ရာများ၊ ရုံးခန်းများ၊ ဈေးဝယ်စင်တာများ၊ ဟိုတယ်နဲ့အပန်းဖြေစခန်း၊ စီးပွားရေးအဆောက်အအုံများ၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုအသွင်သဏ္ဍန်မျိုးစုံ ပေါင်းစပ်ပါဝင်သည့် စီမံကိန်းများကို တည်ဆောက်လုပ်ကိုင်နေတာ ဆယ်စုနှစ် နှစ်စု ကျော် ပါပြီ။”

“ရွှေတောင်ရဲ့ အဓိက နည်းဗျူဟာ ကတော့ ရေရှည်တည်တံ့စေရန် ဆိုတဲ့ အချက်ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ လတ်တလော ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်နေတဲ့ Junction City ဟာ ဆိုရင် ရေရှည်တည်တံ့စေရန် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်မှုများ ပါဝင်တဲ့ အဆောက်အအုံ အဖြစ် မြန်မာနိုင်ငံမှာ ဦးဆောင်တည်ရှိနေတဲ့ ဖွံ့ဖြိုးမှုအသွင်သဏ္ဍန်မျိုးစုံပေါင်းစပ်ပါဝင်တဲ့ စီမံကိန်းဖြစ်ပါတယ်။ အခုလို အထင်ကရ စီမံကိန်းဖြစ်စေဖို့အတွက် တူညီတဲ့ မျှော်မှန်းချက်နဲ့ အတူတကွ ပါဝင်ဆောင်ရွက်တဲ့ Keppel Land နဲ့ Pan Pacific Hotels Group တို့ကိုလဲ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။” ဟူ၍ ဦးအောင်ဇော်နိုင်မှ ပြောပါသည်။

ဆက်လက်၍ ၎င်းမှ “မြန်မာနိုင်ငံသားများအတွက် အရည်အသွေးကောင်းမွန်မှုရှိတဲ့ တန်ဖိုးမျှတအိမ်ရာများ စီစဉ်ပံ့ပိုးပေးမှုဟာ အရေးကြီးတယ်လို့ယုံကြည်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံမှာ ရေရှည်တည်တံ့စေရန် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်မှုများရှိတဲ့ မြို့ပြ ဖြစ်ပေါ်ရေးကို အင်တိုက်အားတိုက် ဝိုင်းဝန်းပံ့ပိုးမှုပြုလျက်ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ လွန်ခဲ့တဲ့နှစ်က ရန်ကုန်မြို့ရဲ့ ပထမဆုံး အဆင့်မြင့် တန်ဖိုးမျှတအိမ်ရာ စီမံကိန်းတစ်ခုဖြစ်တဲ့ ရတနာနင်းဆီအိမ်ရာအပါအဝင် တန်ဖိုးမျှတအိမ်ရာများအတွက် အခန်းပေါင်း (၁၀၀၀) ကျော် ကို ပါဝင်



တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ နောင်လာမယ့် နှစ်များမှာလည်း အခုလိုမျိုး အခန်းကဏ္ဍတွေမှာ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းကို ပိုမိုမြှင့်တင်မှာပါ။” ဟူ၍ ပြောပါသည်။

PropertyGuru Property Report ၏ Head of Publishing ဖြစ်တဲ့ Mr Liam Aran Barnes မှ “အခု ၂၀၁၇ ၊ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ တစ်နှစ်တာအတွင်း မြန်မာအိမ်ခြံမြေဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂိုလ်ဆုကို ရရှိသူဟာ ပိုမို ကောင်းမွန်တဲ့ ရန်ကုန် မြို့ပြနဲ့ နိုင်ငံရဲ့အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်းကဏ္ဍတိုးတက်ဖြစ်ပေါ်မှုတို့မှာ အရေးပါတဲ့နေရာမှ ပါဝင်လျက်ရှိတဲ့သူ တစ်ဦး ဖြစ်ကြောင်း၊ သူ့ရဲ့ စီစဉ်ဆောင်ရွက်မှုတွေကြောင့် ရွှေတောင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကုမ္ပဏီလီမိတက်ဟာ ၎င်းတို့ ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ဒေသခံလူမှုအသိုက်အဝန်းကို သက်ရောက်မှုကောင်းရှိစေတဲ့ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ဖော်ဆောင်လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ ရွှေတောင်ဟာ အိမ်ခြံမြေဆုတံဆိပ် များစွာ ရရှိပိုင်ဆိုင်ထားတဲ့ Junction City စီမံကိန်းအပါအဝင် အမျိုးမျိုးသော စီပွားရေးနှင့် အခြေခံအဆောက် အအုံ စီမံကိန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ထားကြောင်း၊ သူ့ရဲ့မျှော်မှန်းချက်နဲ့ ဦးဆောင်မှု ဟာ ရွှေတောင်ကို ၂၀၁၆ ရဲ့ Best Developer အဖြစ် အသိအမှတ်ပြုမှုကို ရရှိအောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း” ပြောပါသည်။

မီဒီယာပိုင်းဆိုင်ရာအတွက် ဆက်သွယ်မေးမြန်းလိုပါလျှင် -

ဒေါ်အေးမွန်သူ
ayemthu@shwetaunggroup.com
+95 9 977830137

Shwe Taung Group အကြောင်း

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဦးဆောင်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းတွင် ရွှေတောင်သည် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်ပါသည်။ အိမ်ခြံ မြေလုပ်ငန်း၊ အခြေခံအဆောက်အအုံလုပ်ငန်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းလုပ်ငန်း၊ ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချခြင်းလုပ်ငန်း အစရှိသော လုပ်ငန်းနယ်ပယ် (၅) ခု၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကို အဓိက လုပ်ကိုင်ပါသည်။

ရေရှည်တည်တံ့စေသောဆောင်ရွက်ချက်များကို ဖော်ဆောင်လုပ်ကိုင်နေသော ရွှေတောင်သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် လုပ်ဆောင်မှုများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဆယ်စုနှစ် (၂) ခု ကျော်ပြီ ဖြစ်ပါသည်။ ရွှေတောင်၏ ဘီလူးချောင်း ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းမှ မြန်မာနိုင်ငံဒေသအနှံ့အပြားအတွက် လျှပ်စစ် ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ပေးလျက်ရှိသကဲ့သို့ ရန်ကုန်-မန္တလေး အဝေးပြေးလမ်း နဲ့ လှည်းတန်းရုံးကျော်တံတားသည် နိုင်ငံအဝန်းနှင့် မြို့တော်အတွင်း ခရီးသွားလားရေးကို ပိုမိုအဆင်ပြေ ကောင်းမွန်စေပါသည်။ ရန်ကုန်မြို့လယ်ရှိ



ဈေးဝယ်စင်တာ၊ ရုံးခန်း၊ ဟိုတယ်နှင့် နေထိုင်မှုအဆောက်အဦ စသဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုအသွင်သဏ္ဍာန်မျိုးစုံ ပေါင်းစပ် ပါဝင်သော အထင်ကရ Junction City သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ လူမှုဘဝကို သက်ရောက်မှုကောင်းရှိစေရန် အကောင်အထည်ဖော်လုပ်ဆောင်ထားခြင်း ဖြစ်သည်။

ရွှေတောင်သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကြီးများတွင် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်ပြီး သမာသမတ်ရှိမှု၊ တာဝန် ယူမှု၊ ကြံ့ကြံ့ခိုင်ခိုင်မှု ဟူသည့် အဓိကသတ်မှတ်ချက်များပေါ်တွင်အခြေခံ၍ ဝန်ထမ်းအင်အား (၆၀၀၀) ကျော် ဖြင့် လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသော လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

ရွှေတောင်၏ အဓိက နည်းဗျူဟာမှာ ရေရှည်တည်တံ့စေခြင်းဖြစ်ပြီး လူမှုစီးပွားတာဝန်ယူမှုဟူသော CSR လုပ်ငန်း များကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် လုပ်ဆောင်ရာတွင် ခိုင်မာသော ကော်ပိုရိတ်အုပ်ချုပ်မှု၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်း သိမ်းစောင့်ရှောက်မှု၊ လူ့စွမ်းအားတိုးမြှင့်မှု၊ ရေရှည်တည်တံ့စေရန်ဆောင်ရွက်ချက်များဖြင့် လူမှုဝန်းကျင်တည် ဆောက်မှု တို့တွင် တက်ကြွစွာ ပါဝင်လုပ်ဆောင်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ကောင်းမွန်သော ပြောင်းလဲတိုးတက်မှုများအတွက် အထောက်အပံ့စေရန် ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်ပါသည်။

ရွှေတောင် | ရေရှည်တည်တံ့ဖွံ့ဖြိုးအောင် ဆောင်ရွက်မှုများဖြင့် လူမှုဘဝများကို ရှင်သန်နိုးကြားစေမည်။